
 
 

Zápis č. 03/2014 z 3. jednání AS FEK ZČU 

ze dne 16. 4. 2014 
 

Přítomní senátoři: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D.; RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D.; Ing. Mgr. 

Radka Součková; Ing. Jan Tlučhoř, Ph.D.; Ondřej Pelnář; Ing. Radim Špicar; Jakub Hazda; 

Ing. Pavlína Hejduková, Ph.D (odešla v průběhu 5. bodu jednání); JUDr. Ing. David 

Martinčík (přišel v průběhu 2. bodu jednání, odešel v průběhu 5. bodu jednání); David 

Ženíšek; Lucie Doubravová; Ing. Lenka Zahradníčková 

 

Omluvení senátoři: Ing. Lenka Králová, Ph.D.; Ing. Jarmila Ircingová, Ph.D.; Ing. Michaela 

Krechovská, Ph.D.; Martina Mončeková; 

 

Přítomní hosté: doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný; Ing. Hana Kunešová; doc. Ing Jiří Vacek, 

Ph.D.; doc. Ing. Emil Vacík, Ph.D. (4 bod jednání) 

 

 

Přítomno: 12 senátorů (10 členů AS FEK bylo přítomno po celou dobu jednání). 

AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 
 

 

Program: 

1. Výroční zpráva FEK ZČU za rok 2013 

2. Výroční zpráva FEK ZČU o hospodaření za rok 2013 

3. Návrh na jmenování členů vědecké rady FEK  

4. Reakreditace bakalářského studijního oboru Podniková ekonomika a management  

5. Studijní záležitosti 

6. Různé 

 

Předsedkyně Egerová přivítala všechny přítomné senátory a hosty na 3. jednání AS FEK a 

seznámila je s navrženým programem jednání. Poté jmenovala 2 skrutátory – senátora 

Tlučhoře a senátorku Zahradníčkovou a předložila k hlasování návrh programu jednání. 

 

 

Schválení programu jednání: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 3. jednání AS FEK. 

 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: PROGRAM JEDNÁNÍ BYL SCHVÁLEN. 



1. Výroční zpráva FEK ZČU za rok 2013 

Děkan stručně senátory seznámil s výroční zprávou FEK ZČU za rok 2013. Předsedkyně 

Egerová otevřela diskuzi. Senátor Špicar upozornil na formální nesrovnalosti v sekci 

oceněných kvalifikačních prací. Proděkan Vacek uvedl, že připomínky zapracuje. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje Výroční zprávu FEK ZČU za rok 

2013. 
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

2. Výroční zpráva FEK ZČU o hospodaření za rok 2013 

Děkan stručně senátory seznámil s výroční zprávou FEK ZČU o hospodaření za rok 2013. 

Předsedkyně Egerová otevřela diskuzi. Senátor Martinčík upozornil na formální nedostatek 

v podobě nekonzistence uvádění nul v tabulkách. Senátorka Součková uvedla, že připomínky 

zapracuje. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FEK 

ZČU za rok 2013. 
 

Celkem přítomno senátorů:  12 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

3. Návrh na jmenování členů vědecké rady FEK 

Děkan stručně představil osoby navržené na členy vědecké rady FEK. Předsedkyně Egerová 

otevřela diskuzi a zeptala se, proč není prof. Ing. Eva Kislingerová, CSc. navržena do vědecké 

rady. Děkan uvedl, že profesorku Kislingerovou oslovil, ale že ta odmítla z důvodu vysokého 

pracovního vytížení.   

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje předložený návrh na jmenování 

členů Vědecké rady FEK ZČU v Plzni. 
 

Celkem přítomno senátorů:  12 Hlasů pro usnesení:  12 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

4. Reakreditace bakalářského studijního oboru Podniková ekonomika a 

management 

Děkan stručně připomněl důležitost reakreditace, kterou musí schválit také vědecká rada. 

Uvedl, že materiály budou předány MŠMT v květnu 2014. Předsedkyně Egerová otevřela 

diskuzi. Senátor Tlučhoř upozornil na formální problémy v sekci studijních plánů. 

Proděkanka Kunešová uvedla, že připomínky zapracuje. Proděkanka Kunešová také 

zdůvodnila přejmenování zaměření kvůli nutnosti souladu s normami AK. Docent Vacík 



k tomuto bodu uvedl, že je v tomto oboru potřeba široké spektrum předmětů vedoucí k široké 

uplatnitelnosti studentů. 

 
Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni bere na vědomí informace o připravené 

reakreditaci bakalářského studijního oboru Podniková ekonomika a management. 
 

Celkem přítomno senátorů:  12 Hlasů pro usnesení:  12 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

5. Studijní záležitosti 
Proděkanka Kunešová seznámila senátory s konečným počtem přihlášek na jednotlivé studijní 

obory FEK ZČU na akademický rok 2014/2015. Děkan uvedl, že razantní pokles přihlášek lze 

sledovat i na jiných fakultách a univerzitách. Předsedkyně Egerová otevřela diskuzi. 

Senátorka Doubravová se zeptala, jaká část studentů přijatých ve druhém kole přijímacího 

řízení úspěšně dokončí studium. Proděkanka Kunešová uvedla, že tuto informaci nemá, 

protože by to bylo nutné sledovat ručně, což není možné z důvodu administrativní náročnosti. 

Senátor Tlučhoř upozornil na agresivní způsob marketingu, který používají některé jiné 

ekonomické fakulty, což může mít vliv na počty přihlášek na FEK ZČU. Proto navrhl změnit 

prezentaci fakulty navenek, obzvláště prezentaci oboru Systémy projektového řízení. 

Následná diskuze se zaměřila na způsob přijímání studentů, vypisování druhého kola 

přijímacího řízení, prezentaci školy navenek, možnost prezentace fakulty současnými 

studenty a spokojenost studentů a absolventů se studiem. Závěrem diskuze byla konstatována 

shoda na tom, že je potřeba pravidelně a podrobně analyzovat celkovou spokojenost studentů 

se studiem. 

 

6. Různé 

Předsedkyně SK Doubravová se zeptala, zda je na fakultě používán rezervační systém 

vypracovaný v rámci BP studentem Vítem Štěpánkem. Senátor Gangur uvedl, že systém je 

momentálně v pilotním provozu na katedře KEM. Na podzim 2014 bude pilotní provoz 

zhodnocen a rozhodnuto o dalším využití. 

Senátorka Zahradníčková upozornila na server „odevzdej.cz“, který nabízí zjišťování plagiátů 

kvalifikačních prací pro studenty. Senátor Tlučhoř uvedl, že tento server spolupracuje se 

serverem „theses.cz“, který provozuje Masarykova univerzita. 

Senátor Pelnář se zeptal na možnost prodloužení otevírací doby vchodu v Tylově ulici. Děkan 

uvedl, že prodloužení není možné z důvodu příliš vysokých osobních nákladů.  

Předsedkyně SK Doubravová se zeptala na možnost zavedení elektronických indexů. Děkan 

uvedl, že je o tomto možno diskutovat, ale že absence papírového dokladu může přinést různé 

problémy. 

Následně byl projednán další termín jednání AS FEK. Senátoři se shodli na navrženém 

termínu 21. 5. 2014. Předsedkyně Egerová poděkovala všem přítomným za účast na 3. jednání 

AS FEK a jednání ukončila. 

 

Termín následujícího jednání AS FEK: 21. 5. 2014 od 13:00 hod. v HJ210. 

 



SCHVÁLENÁ USNESENÍ 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje Výroční zprávu FEK ZČU za rok 

2013. 
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FEK 

ZČU za rok 2013. 
 

Celkem přítomno senátorů:  12 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje předložený návrh na jmenování 

členů Vědecké rady FEK ZČU v Plzni. 
 

Celkem přítomno senátorů:  12 Hlasů pro usnesení:  12 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni bere na vědomí informace o připravené 

reakreditaci bakalářského studijního oboru Podniková ekonomika a management. 
 

Celkem přítomno senátorů:  12 Hlasů pro usnesení:  12 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Plzni dne 16.4.2014 

Zapsal: Ing. Radim Špicar, tajemník AS FEK 

Schválila: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., předsedkyně AS FEK 


